

Referat

Skolebestyrelsesmøde

Onsdag d. 19.3.2025 kl. 17.00-20.00 – Veksø Skole

Deltagere:

Anne Møllerup - (forældrerepræsentant, LÆR)
 Chris Westergaard - (forældrerepræsentant, LÆR)
 Kurt Elkjær Andersen - (forældrerepræsentant, LÆR)
 Kim Mynderup Fjorbak - (forældrerepræsentant, LÆR)
 Dennis Pedersen - (forældrerepræsentant, VEK)
 Mette Bundgaard (forældrerepræsentant, VEK)
 Rasmus Lindhede - (forældrerepræsentant, Specialafdelingen)
 Carina Wain (medarbejderrepræsentant, VEK)
 Bente Asmund Hansen (medarbejderrepræsentant, LÆR)
 Tanja Ibsen – LTI (Skoleleder, LÆR)
 Rebecca Ørum, 8.B elevrådsrepræsentant, LÆR)

Suppleanter:

Henrik Sass - (forældrerepræsentant, LÆR)
 Christine Rud Winter - (forældrerepræsentant, LÆR)
 Tonny (Christian) Greiner - (forældrerepræsentant, LÆR)
 Christian Jakobsen - (forældrerepræsentant, LÆR)

Inviteret: Rasmus Bjerre Pedersen

Afbud: Bente

Ordstyrer: Chris

Referent: Rasmus

O = Orientering, **D** = Drøftelse, **G** = Godkendelse, **B** = Bilag udsendes inden mødet

Pkt.		Emne/Indhold	Tid	Notater
1	G	Dagsorden	17.00-17.05	
2a	O	Nyt fra formand	17.05-17.15	<p>Anne har deltaget til et møde omhandlende "Sammen om skolen": Der var fokus på trivsel. Administrationen arbejder videre med det indhold, der blev fremlagt.</p> <p>Der skal findes en løsning på skoledistrikter ift. Veksø og særligt slagslunde</p>
2b	O	Nyt fra ledelsen	17.15-17.35	<p>Besøg af konsulenter i forbindelse af Ungeprofilundersøgelsen til skolebestyrelsesmødet i juni</p> <p>Status sammenlægning Veksø: Processen bliver uændret ift. tidligere år.</p> <p>Lærkeskolen kommer til at have puljedage næste skoleår. Det betyder, at man har en hele skoledag med det samme fag.</p>

2c	O	Nyt fra medarbejderne	17.35-17.50	3. årgang på Veksø skole har lavet et projekt med "gammel skole". Eleverne synes det har været rigtig sjovt.
2d	O	Nyt fra elevråd	17.50-17.55	De forskellige grupper fra Lærkeskolen har arbejdet videre med deres projekter.
2e	O	Nyt fra andre	17.55-18.00	Slagslunde er for lille til 4. klassernes korttræf, når der er så mange, der er inviteret. Der skal findes et større sted. evt. rådhuset.
3	O	De 33 nye initiativer	18.00-18.20	33 nye initiativer Tanja orienterede
4	D+B	Timefordelingsplan	18.20-18.40	Bilag eftersendes inden mødet, timefordelingsplanen blev vedtaget.
5	D+B	Evaluering af mobilfri skole	18.40-19.00	Alle er glade for initiativet. Dog bliver det nævnt, at det er en udfordring i Lærkeskolens SFO. Tanja bringer det videre til Carina. Skolepatruljen skal kommunikere via en aulagrube eller sms og ikke på snapchat. Tanja følger op på det. Det er vedtaget at mobilfriskole fortsætter.
6	D+B	Ordensregler	19.00-19.20	https://stenloese-skole.aula.dk/sites/stenloese-skole.aula.dk/files/arkiv/Download_filer/Ordensregler.pdf Der nedsættes en arbejdsgruppe med Mette og Tonny, der kigger ordensreglerne og kommer med et udkast.
7	O	Budget 2025	19.20-19.50	Tanja gennemgik budgettet Budgettet blev godkendt
8		Evt. og lukket møde	19.50-19.55	Tonny: Forslag om at der blev tilbudt en aktivitet uden for skoletid for de kommende 7. årgange. Kunne være en sportsaktivitet eller lign. for at kunne lette sammenlægningen af klasserne.
9	G	Referat afslutning	19.55-20.00	

Kommende nye punkter: